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Geacht college,  

Na ons eerdere advies met betrekking tot de Boulevards voelen wij toch de behoefte om nog 
een ongevraagd advies te geven. Naar onze tevredenheid is er uiteindelijk advies 
ingewonnen bij Visio om na te gaan of er voldoende wordt gedaan voor mensen met een 
visuele beperking. Dit advies is ter kennisname aan ons toegestuurd.  

Ook hebben wij een presentatie gehad van één van uw medewerkers over het advies van 
Visio. Tijdens deze presentatie werd aangegeven dat niet alle adviezen opgevolgd zouden 
worden omdat dit zou betekenen dat de Boulevards het enige gebied zou zijn in Vlissingen 
dat dan optimaal ingericht zou worden en dat mensen dan bij het verlaten van de Boulevards 
in een andere, niet aangepaste omgeving zouden komen.  

Wij zijn van mening dat dit het uitgelezen moment zou zijn om zo’n mooi project ook echt 
inclusief op te leveren. De gemeente moet immers ergens beginnen! Wat ons betreft is dit 
echt een gemiste kans! De tip aan ons was om er bij u op aan dringen dit in het beleid op te 
nemen zodat er in de toekomst wel rekening mee gehouden wordt. Bij deze dus! 

Wij zijn uiteindelijk redelijk tevreden met de uitwerking van de plannen met betrekking tot de 
Boulevards op het terrein van toegankelijkheid. Wel blijven we twijfels houden over de 
veiligheid op de nieuwe Boulevards. Hierbij denken we aan het open ontwerp en de niet 
afgescheiden ruimte die door alle gebruikers tegelijkertijd kan worden ingenomen (spelende 
kinderen, voetgangers, mensen die slecht ter been zijn, mensen die visueel beperkt zijn en 
fietsers, brommers en motorvoertuigen).  
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Als adviesraad vinden wij het belangrijk dat de gemeente Vlissingen ook in de toekomst, in 
het kader van het bevorderen van inclusie van mensen met een beperking, bij 
stedenbouwkundige projecten advies aan nodige deskundigen vraagt. In de situatie van het 
aanpassen van de Boulevards is pas in een laat stadium en na aandringen van onze 
Werkgroep Toegankelijkheid advies gevraagd aan Visio. In de toekomst zou het goed zijn om 
al aan het begin van projecten deskundigenadvies op te vragen als een standaardprocedure. 
Hierbij verzoeken wij u dan ook om dit als algemene regel op te nemen en te starten met de 
inclusieve gemeente.   

 

Hoogachtend, 
Adviesraad Wmo en Jeugd Vlissingen, 
 
 
De voorzitter      De secretaris 
 
      
I. Kleingeld      E. Oebeles   
 
 

 

  




